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dr. Dietz Ferenc polgármester: megnyitja az ülést, és megállapítja, hogy a közmeghallgatás 

14 fővel határozatképes. 

 

Bemutatja és elemzi a mai közmeghallgatásra készített prezentációt, bemutatja az árvízi 

védekezési munkákat, a beruházások alakulását, intézményi változásokat, és az előző 

közmeghallgatás óta eltelt időszakban tett intézkedéseket, kiemeli a Városüzemeltetés aktuális 

kérdéseit. Kéri, hogy a lakosság fogalmazza meg kérdéseit.  

 

( A prezentáció a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Szebelédi Gáborné (Szentendre, Papszigeti út 3.): elmondja, hogy a Derecskei városrész az a 

terület, amit először elöntött a víz, tudja, mert ez árterület, üdülőövezet. Az itt élők 90 %-a 

állandó lakos. Sérelmezi, hogy nem kaptak kellő médiafigyelmet, majd végig kellett nézniük, 

ahogy a házaikat elönti a víz. Jóval a kilakoltatás előtt el kellett hagyniuk a házaikat, és még 

mindig nincs otthonuk, ahova visszatérhetnek.  

Körülbelül 200 ember él azon a környéken, ők egyetlen emberre számíthattak, Pintér Ádámra, 

aki megpróbálta a lehetetlent, de egyedül kevés volt a feladatra. Próbáltak homokzsákokat 

kérni, de amit kaptak, azok még a 2010-es árvízből maradtak, és még akkor meg kellett volna 

semmisíteni azokat. Semmiféle segítséget nem szoktak kapni, még az utómunkák során sem, 

az adományokból sem részesültek soha. Beszélt a Vöröskereszt Gazdasági Igazgatójával, aki 

meglepődve hallgatta őt végig. Ígéretet kapott, hogy együtt körbejárják ezt a részt, de 

szeretné, ha az Önkormányzat szakértői is megnéznék a károkat. Ez 2006-ban megtörtént, 

akkor anyagi támogatást is kaptak. A Margitszigetnél a védekezésre használt tömlőgát 

alkalmazására hívja fel a figyelmet. Vízügyes szakembertől kapott tájékoztatás szerint ennek 

a beszerzése 14 millió Ft. alatt van. Ez 8 méter 60 cm magas vízszintig védettséget adna 

ennek a városrésznek. 

Kérdése, hogy át lehet-e minősíteni a területet, mert így a Wesselényi Alapból sem kapnak 

kártérítést, és biztosítást sem tudnak kötni. Jogerős építési engedéllyel rendelkeznek. Házában 

folyamatosan működnie kell egy páraelszívó készüléknek, aminek a fogyasztása nagyon sok 

pénzébe kerül. Mivel a tisztítást is maguk végzik, ezért a vízszámlájuk is több a 

megszokottnál. Jöttek fertőtlenítést végző emberek, de ők csak pénzért voltak hajlandóak 

fertőtleníteni. Az utak is használhatatlanok, azok sincsenek takarítva, csak a bicikli utat tették 

járhatóvá. A Pap-szigeti utat és a keresztutcákat 5 ember sepregette, akik nem rendelkeztek 

megfelelő felszereléssel. A karitatív szervezetektől kérne segítséget, hogy a kapott 

segélyekből jusson azoknak az embereknek is, akik itt élnek, és szeretnének itt is maradni.  

Az Árbóc és Dereglye utca kereszteződésénél földút van, ami a sár miatt megközelíthetetlen. 

Az ott lakók szórt követ terítettek el az utcában, ami most a víz miatt megsemmisült. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: elmondja, hogy a város figyelt rájuk, ő maga is személyesen 

járt azon a részen. 262 ingatlan van a területen, 16-an maradtak bent az ingatlanjaikban. 

Minden alkalommal elmondták az interjúkban, hogy sajnos ezen a területen elöntötte a 

házakat a víz, mivel ez árterület. Arról ő maga nem tehet, hogy a sajtót csak a mobilfal 

érdekelte. Egyeztettek a Rendőrséggel, Ügyészséggel, a Bíróság elnökével a fosztogatók 

miatt, és 24 órás ügyeletet tartottak fent azért, hogy ha szükségessé válik, azonnal tudjanak 

intézkedni. A Wesselényi Alapról a Főjegyző Asszony ad további tájékoztatást. Az 

Ügyfélszolgálati Iroda folyamatosan egyeztet a Máltai és Baptista Szeretetszolgálattal. Az 

állandó lakosok, az ügyfélszolgálaton keresztül jogosultak támogatási igény benyújtására, ők 

ezt továbbítják, majd a két szeretetszolgálat eldönti, hogy kiknek tudnak adni bármiféle 

segítséget, kártérítést. A gumitömlős megoldást a környezetvédelmi hatósággal egyeztetni 
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kell, hogy egyáltalán megvalósítható-e. A szakértők mindig úgy számolnak, hogy ez a terület 

víz alá kerül. Ez szakmai kérdés, továbbítja a hatóságokhoz a felvetést. 

Megadja a szót Főjegyző asszonynak. 

 

dr. Molnár Ildikó címzetes főjegyző: 2006-ban egyedi kormányrendelet alapján megítélt 

támogatási módozat volt, amihez az önkormányzatnak kellett szakmai segítséget nyújtani. Az 

idei évben nem az önkormányzat kompetenciája, hanem annak az 5 szervezetnek, melyek az 

összefogás alatt összegyűlt adományokat a rászorulóknak kiosztják.   

Ismerteti a Wesselényi Alap erre az esetre vonatkozó rövid tartalmát. Elmondja, hogy ez egy 

árterület, és a kiadott építési engedélyek tartalmazzák, hogy az oda építők tudomásul veszik, 

hogy az ebből eredő károkat nekik kell viselniük. Több lakónak van a Wesselényi Alappal 

kötött biztosítása. Javasolja, hogy akinek módja van, az mindenképp vegye fel az alappal a 

kapcsolatot. 

 

Szebelédi Gáborné (Szentendre, Papszigeti út 3.): ő 3 lakóingatlanról tud, érthetetlen 

számára, hogyan kapták meg rá az engedélyt. Ők is szeretnék az ingatlant átminősíteni, ehhez 

segítséget kérnek. 

 

Zeller András ügyfélszolgálati iroda vezetője: Azokkal a szeretetszolgáltatokkal való 

kapcsolattartás a feladata, akik a kormányzat által összegyűjtött adományok szétosztását 

végzik. Azok a személyek jogosultak, akik állandó lakhellyel rendelkeznek, de elképzelhető, 

hogy ideiglenes lakcímmel rendelkezők is részesülhetnek az adományokból. Várják a 

jelentkezéseket az ügyfélszolgálaton, majd továbbítják azokat a szeretetszolgálatok felé. Az 

elbírálások a szeretetszolgálatok saját rendszerén belül történik, az önkormányzatnak nincs 

ráhatása, hogy ők kiknek adnak majd támogatást, milyen formában, mennyiségben. A 

kormány döntése alapján az 5 karitatív szervezet oszthatja szét azt az összeget, amit az 

adományokból összegyűjtöttek. A Máltai és a Baptista Szeretetszolgálat látja el a 

Szentendrére vonatkozóan a feladatokat. A Vöröskereszt nem kereste még meg az 

Ügyfélszolgálati Irodát. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: fontosnak tartja, hogy a Vöröskeresztet is keressék meg 

külön, próbálják meg bevonni őket, mert bárhonnan jön forrás, sokat számít. A Wesselényi 

Alapot megkeresik írásban, hogy hogyan lehetne üdülőkre is kiterjeszteni kártalanítást. 

 

dr. Filó András képviselő: felháborodott, hogy a lakók, a város nyakába akarják”kenni”, amit 

az ingatlan vásárlásakor elmulasztottak. A város nem hibás, amiért sokan árterületen vettek 

ingatlant olcsón. Azokon a területeken nem laknak régi szentendreiek. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: elnézést kér az elhangzottakért, felhívja a figyelmet arra, 

hogy a városnak mindenkinek segítenie kell. Megadja a szót Kroó József vezérigazgató úrnak. 

 

Kroó József  VSz Zrt. vezérigazgató: minden szentendrei polgárnak, hatóságnak, megköszöni 

az árvízvédelemben nyújtott segítséget. A Pap-szigeti problémával együtt érez, igyekeztek 

minden segítséget megadni. A fertőzött zsákok nem a VSz Zrt.-hez tartoznak, ezeket 

beszállították a telephelyre, és megsemmisítésre kerülnek. Ők tiszta zsákokat és homokot 

adtak ki. Kiköltözéskor sok lom került a házak elé, ezek elhelyezéséhez konténereket 

biztosítottak, ezzel is segítve az ott élőket. 

Elmondja, hogy nem 5, hanem 30 ember sepregetett azon a környéken és tudomása szerint 

felszerelt embereket küldtek ki dolgozni. Folyamatosan takarítják a várost, és a területet, 
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amiről szó van. Felsorolja azokat az utcákat, ahol még tart a takarítás, illetve elmondja, hogy a 

kerítés felső szintjéig fertőtlenítenek.  

 

Pintér Ádám képviselő: akik oda költöztek, azok tudták, hogy árterületre költöznek, de azt 

30 évig nem öntötte el a Duna. A város próbált segíteni az ott élőkön homokzsákokkal, 

konténerekkel. Kezdeményezi a városnál a nyári gátas megoldást, amit össze lehetne 

kapcsolni a kerékpárút építésével. A városi facebook oldalon megtekinthetőek a Pap-szigettel 

kapcsolatos képek, információk. Voltak kint tévéstábok, rádiósok, több interjú is készült, 

amiben tudatták, hogy mi történik az emberekkel. A várost megkereste egy rendezvény 

szervező cég, akik árvízi segélykoncertet szeretnének szervezni a rászorulóknak. Javasolta, 

hogy egy városi közalapítvány számlájára gyűjtsék az adományokat, így könnyebb lenne 

szétosztani. 

 

Kollár Edvina (Papszigeti út 15.):  

- 2006 óta a városnak össze kellett volna raknia annyi pénzt, hogy egy gépet vegyen, amivel 

az utca söprését megoldja. 30 ember munkáját könnyíteni meg. 

- Az önkormányzat miért adott ki régen erre a területre építési engedélyeket, ha tudták hogy 

mocsaras rész? 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: felkéri az építéshatósági iroda vezetőjét, hogy válaszoljon az 

elhangzott kérdésekre, előtte Kroó Józsefnek megadja a szót. 

 

Kroó Józsek Vsz Zrt vezérigazgató: azt a jellegű szennyeződést, amit az árvíz okozott, nem 

lehet géppel feltakarítani, csak kézi munkával. 

 

Szirmai Erika építéshatósági irodavezető: az akkori jogszabályok alapján kiadhatóak voltak 

az építési engedélyek, de már akkor is csak üdülőre lehetett kérni engedélyt. 2002-ben 

változtak meg a jogszabályok, azóta az engedélyek tartalmazzák, hogy árvíz miatt a 

felelősséget az ott élőknek kell vállalniuk. A környezetvédelmi hatóság hozzájárulásával 

adhatnak ki építési engedélyt, amelyben meghatározzák a mértékadó árvízszintet. 

 

Szabó Mónika (Árbóc út 25.): felmerült bennük a csatornázás kérdése, előre lépést kell tenni 

az ügy érdekében. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: A csatornázásnál csak egy ütemet tudtak megcsinálni, 

Pismányban. Kizárólag belterületen és lakóövezetben lehet csatornázni szigorú feltételek 

mellett. Megvizsgálják az adott kérdéskört. A gyakori áradások, és a környezetszennyezés 

miatt megpróbálják a legközelebbi ütemtervbe belevenni az adott területet. 

 

Somogyi Mária (Pap-sziget 34.): régen a Pap szigeti út volt a határa ennek a bizonyos 

árterületnek, azt hogy ezt időközben átminősítették, arról ők nem tehetnek. Most hogy árvíz 

történt, azt az időjárásnak kell köszönni, nem pedig annak, hogy ő balga volt. Próbálták 

átminősíteni a területet, nem sikerült, és már nem is fog. Ők ott élnek, ott dolgoznak. Pintér 

Ádámnak sokat köszönhetnek, mert figyel erre a közösségre. Megérti, ha ki kell költöznie a 

házából, de nem mindegy, hogy azonnali hatállyal, vagy van még 2-3 napja pakolni. A 

villanyórát meg kellett emeltetnie, ez 220 ezer Ft.-ba került. Nagyon gyorsan kijöttek 

lekapcsolni az áramot, annál lassabb volt a visszakapcsolás. Több csapat mozgott az ELMŰ 

részéről, az egyik pénzért, a másik ingyen cserélte a villanyórát. A gázszolgáltatónál jó volt a 

koordináció. Az árvíz alatt áram nélkül voltak, nem érték el a médiát, Pintér Ádámon 
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keresztül tudtak kommunikálni. A homokzsákok szervezése nem volt megfelelő, kéri, hogy 

legközelebb ne így történjen. Védelemmel kapcsolatban köszöni a kellő figyelmet.  

Szeretnének együtt működést kezdeményezni, mint ott lakók, a terület védelme érdekében. 

2002-ben az árvíz után feljelentést tett az ÁNTSZ-nél, mivel a terület szennyezett maradt. 

Akkor egy kisgép méretű autóval letakarították a területet, most is ezt kérné. A derítők 

szippantása nagyon sok költségükbe van, a víz levonulása óta már többször kellett 

szippantani. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a pozitívumok kiemelését köszöni. Megadja a szót 

rendőrkapitány úrnak. 

 

Kovács László: alezredes, rendőrfőkapitány: a katasztrófavédelemmel együttműködve nappal 

gumicsónakkal, éjszaka egy légpárnás hajóval biztosították a védelmet. Napi 80-100 plusz 

emberrel dolgoztak, Budakalásztól Visegrádig. 

 

 

Szabó Béla (Híd u. 20.): a védekezés szépen folyt, de ő a szúnyogirtással kapcsolatosan tenne 

fel kérdéseket. 

- Milyen rendszerben működik, mert felettük nem járt repülő, ahol igen, ott sem 

elégedettek, mert hatástalannak tartja.  

- Az utakkal kapcsolatban megemlíti, hogy ha nincs vízelvezető árok, akkor semmi 

értelme az utak javításának, építésének. A Csalogány utcát négy alkalommal javították 

az elmúlt két évben. Először csatornát kell építeni, hogy a víz el tudjon folyni, így az 

út sem romlana tovább. 

- A Barackvirág útnál csatornázás lesz. Az út két oldalán kis árok található, de ezt 

betemették, ezért a csapadék befolyt a Híd utcába, és tönkretette a hidat. A híd egyik 

része leszakadt, ahol a korlátok voltak, és megsértette a gázművek csövét. Ahol ez a 

cső volt, belehordtak földet, de azt az eső 1 méter mélyen kimosta. A következő eső 

még a csövet is el fogja vinni, mert nincs vízelvezetés azon a környéken. Kérdezi, 

hogy a Barackvirág úton a csatornázáskor,  mi lesz a macskakővel, ezekkel mit fognak 

kezdeni, ha nem muszáj, nem kell  visszatenni, mert télen nem lehet takarítani, az 

autók nem tudnak felmenni az úton, az út szélén kell megállniuk. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: A szúnyoggyérítést a Katasztrófavédelem végzi a 

Dunakanyarban. Vis maior pályázatot adtak be a Híd utcai híddal kapcsolatban. A csatornázás 

a jövő év elején indul. Csak részleges úthelyreállításokra van lehetőség, teljes útburkolat 

cserére nincs. Vizsgálják annak a lehetőségét, hogy macskakő helyett teljes aszfalt utat lehet-e 

készíteni. Erről a VSz Zrt. tud felvilágosítást adni. Megadja a szót Mandula Gergely úrnak. 

 

Mandula Gergely közterület fenntartási divízióvezető: egyetért azzal a felvetéssel, miszerint 

rendes utakhoz vízelvezetés kell. A divízió elsősorban útfenntartást végez. Híd utcával 

kapcsolatban reméli, hogy lesz keret a híd helyreállításához. Központilag a 

katasztrófavédelem illetékes a szúnyoggyérítésben. Sajnos az elvégzett gyérítésnek nem volt 

megfelelő a hatékonysága, ezért újra elrendelték az irtást, amelyet az időjárás függvényében 

fognak elvégezni. 

 

Drexler Péter (Sellő utca 9.): jövőbeni megoldásokat szeretnének az itt jelen lévő emberek, 

ami nekik kármegelőzés lenne. Havi 20 ezer Ft ingatlan adót fizetnek a Papszigeten élő 

emberek, és csak azt szeretnék, hogy legalább előttük tegyenek rendet.  Kérdése, hogy az 

árvízi védekezés mennyibe került az önkormányzatnak. 
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- Ha szükséges a városnak, hogy őket elöntse a víz, akkor miért nem fordítanak a Duna 

kotrására a pénzt. Ez megelőzés lenne. 

- Az ELMÜ-t kötelezi kéne arra, hogy emelje fel a transzformátorállomást, és akkor nem kéne 

az egész területről lekapcsolnia az áramszolgáltatást. Mert vannak olyan házak, amelyeket el 

sem önt a víz.  

- Az ELMÜ nem megfelelő ütemben kötötte vissza az áramszolgáltatást. 

- Miért adtak ki régen erre a területre építési engedélyt? 

- Rendőrség, ha őrzést végez, akkor a Sellő utcát és a Derecske utcát is le kéne zárni, nem 

csak a Papszigeti út elejét. Az ott lakókat be kellene vonni az őrzésbe. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: az árvízi költségekre vonatkozóan még nincs pontos 

információja, a felmérés még zajlik. Köszöni az észrevételeket és javaslatokat ELMÜ-vel, 

Vízrendészettel és őrzéssel kapcsolatosan.  Sokan jelezték és kérdezték, hogy a 11-es úton  

miért égtek a lámpák. Az ott lakók érdekében volt üzembe helyezve, hogy legyen áram ott, 

ahol nem kellett kiköltözni a lakásokból. Az ELMÜ mindent megtett, hogy minél több 

ingatlanban maradjon áram. A város létrehozott egy céget, a Pap-sziget Revitalizációjáért Kft. 

2 alkalommal nyújtott be pályázatot kotrásra, eredménytelenül. 

 

dr. Filó András képviselő: tudomásul kell venni, hogy a természet visszaveszi azt, amit az 

ember elvesz tőle. 

 

dr. Zsoldos Jenő (Barackos út 44): szerinte felesleges pénzkidobás a Duna kotrása, mert ez 

nem megoldás.  

-A Hév végállomáson egy váróterem építését javasolja, valamint parkolók kialakítását.  

-A Vasúti villasorral szemben van egy kereszteződés, veszélyes, ezért egy átjárót kellene 

kialakítani. 

- A piacon a gyalogos közlekedés a kockakő miatt balesetveszélyes. 

- A vízelvezetést rávezették a Barackos útra, esőzéskor az alsó területeken lévő házakat elönti 

a víz. A várostól senki nem jött ki lekaszálni az út mentén nőtt füvet, az esőzés után lemosott 

törmeléket saját maga talicskázza vissza. A járda 15 cm-rel való megemelését kérte. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Tüzép területen parkoló kialakításával kapcsolatban 

folytatnak tárgyalásokat. A BKV központi épületével kapcsolatos fejlesztésre az 

önkormányzatnak ráhatása nincs. A piacnál  a kockaköveket nem lehet lecserélni.  

 

Mandula Gergely közterület fenntartási divízióvezető: igen, együtt mentek megnézni az utat 

dr. Zsoldos Jenővel, aki közölte, hogy szeretné megmutatni még valaki másnak is a köveket, 

és kérte, hogy majd utána kerüljön elszállításra. Elnézést kér, hogy eddig nem szállították el, a 

héten ez megtörténik. A Barackos úton a vízelvezetést hosszú távon kell megoldani, 15 cm 

emelés sajnos nem megoldás erre a problémára. 

 

Aba Lehel főépítész: rövid tájékoztatást ad arról, hogy a Tüzép tulajdonosával tárgyalások 

folyamatban vannak, a műszaki kivitelezés és megvalósítás költségeit még tisztázni 

szükséges.   

 

Pintér Ádám képviselő: Az úr kiment, akinek válaszolni szeretett volna. A Híd utca és a 

vízelvezetés problémák ügyében ő képviseli a lakókat. A Kankalin utcáig lesz a csatornázás, 

de kiegészítő munkákra fogják fordítani a pályázaton nyert pénzt. 
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Gyalog György (Liliom utca 9/a): komoly összefogás volt az árvízzel szemben. Az árvíznek 

még nincs vége. A Nádastói csatorna visszaszivattyúzása nem történt meg, és a mellette 

elhelyezkedő házak alatt a víz konzerválódott. A zsilipnek, a Dera-pataknak, és a Nádastói  

csatornának más a tulajdonosa, kezelője. A patak menti házak alapjai veszélyben vannak. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: jogosnak tartja a felvetéseket. A maximális odafigyelés ezen 

a területen is megvolt. A zsilip azért nem lett megnyitva, mert az állapota nem volt megfelelő. 

Amikor az árvíz érkezett az első kérés az volt a kollégák felé, hogy ellenőrizzék, nézzék meg 

hogy, milyen állapotban van a zsilip. A Közép-dunamenti Vízgazdálkodási Társulat arról 

tájékoztatott, hogy ennek a zsilipnek a teljes felújítása tavaly megtörtént. A kollégák a 

helyszínre kimentek és szemrevételezték, úgy tűnt, hogy minden rendben. A jogász kollégák 

vizsgálják, hogy kell-e büntetőjogi feljelentést tenni. A szivattyúzást folytatni kell. A vis 

maiorba bejelentés megtörtént. A zsilipek felújításához pályázat szükséges.  

 

Gyalog György (Liliom utca 9/a): Észrevételezi, hogy akik ott szivattyúzzák a vizet, az egy 4 

fős társaság, aminek nem lehet sok a rezsije. Tegnap óta áll ott a gép. 

 

dr. Török Balázs általános alpolgármester: Felveszik a kapcsolatot az illetékesekkel a 

szivattyúzás érdekében. 

 

Kikilai Ferencné (Móricz Zsigmond utca 36.): az első írásos beadványukat az akkori 

polgármester úrnak, 1997.07.05.-én adták be, azóta ismételgetik folyamatosan. Az intézkedés 

ami történt, őket nem elégíti ki. Nem mély pincékről van szó, de ott van a víz az épületek alatt 

hónapokon keresztül. Kérdezi, hogy a kárt ki fogja nekik megtéríteni, mert ez nem talajvíz. Itt 

is meg kell csinálni a zsilipet. 

 

Vaskóné Pántya Júlia (Damjanich u. 12.): 

- Felhívja a figyelmet a BKV területén felhalmozódott száraz nyesedékekre. 

- A HÉV-állomáson lévő tuja-sor több fája kiszáradt, pótolni kellene 

- Ugyanitt a tájékoztató tábla mellett tárolják zsákokban a szemetet, és a téli időszakban 

használt  szóróanyag ládája is ott van még.  

- Fekvőrendőr kialakítását javasolja a Damjanich utcában. 

- Felhívja a figyelmet a Kálvária út rossz állapotára. 

- Kérdése, hogy mikor lesz ismét gyógyszertár a Püspökmajori lakótelepen?  

- Örömét fejezi ki a szelektív hulladékgyűjtéssel kapcsolatban. 

-  Köszöni, hogy ismét egységesen 2700 forintért lehet utazni a VOLÁNBUSZ és a HOMM 

Kft. járatain.  

- Nagyon szépek a Püspökmajori lakótelepen a buszmegállók, és az, hogy virágládákat 

helyeztek ki.  

- Köszöni, hogy a várost megmentették az árvíztől. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megköszöni, a dicsérő szavakat. A BKV-val kapcsolatos 

észrevételeket összegzik, és továbbítják számukra. Fekvőrendőr kialakítását sem a 

szakbizottság, sem a Közlekedési Munkacsoport nem támogatja. A Kálvária út állapotát 

megvizsgálják. A gyógyszertár pályázat eredménytelen volt, így kérték az új pályázat kiírását. 

Felmerült a mozgó gyógyszertár lehetősége, de ez nem megvalósítható.  

 

Bencze Imre (Telep utca 14.):  

- a Telep utcai átkelő életveszélyes, sürgős megoldást kér.  

- A Pannóniai telepi lovardából kilovagolók lovai mindenhol ürüléket hagynak maguk után.  
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- A Rózsakerti lakótelepnél és a volt Volán telephelynél lévő fák nagyon megnőttek, le 

kellene vágni az ágaikat. 

- A Cseresznyés úton emberfej nagyságú köveket hord le a víz, valami megoldást kell találni.  

- Kérdezi, hogy az Izbégi focipályára be lehet-e menni labdázni, mert az ottani bérlő ezt nem 

engedélyezte egy apukának, aki a fiával szeretett volna bemenni. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: bízik abban, hogy a Telep utcai átjáró megoldásához sikerül 

forrást szerezni, hasonló módon, mint a nagyhídnál, a Bükkös patak 11-es főút 

kereszteződésénél. Folyamatosan jelzik a problémát a Magyar Közút Zrt. felé. 

A lovardával kapcsolatban a Járási Hivatal felé jelezni fogják a problémát, Címzetes Főjegyző 

Asszonyt kéri intézkedni szíveskedjen.  

A fákkal kapcsolatban kéri a VSz Zrt Vezérigazgatójának és a Közterület-fenntartó divízió 

vezetőjének intézkedését.  

 

dr. Török Balázs általános alpolgármester: az izbégi sportpályát lehet használni.  

Köszönetet mond a lakótelepi buszmegállók rendbe tételéért. 

 

Horváth Győző képviselő: tájékoztat, hogy a virágokat a Püspökmajori Lakótelepi Baráti 

Kör tagjai locsolják, és tartják rendben. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdezi, hogy a DMRV Zrt-vel kapcsolatos kérdés van-e? 

 

Szabó Miklós (Bogdányi u. 44.): a gátnál a 8-as szakasszal kapcsolatos problémákat és 

javaslatait ismerteti. Beszámol továbbá a saját ingatlanán történt helyzetről, a több éve tartó 

problémákról.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a csapadékvíz elvezetése régóta probléma. A DMRV Zrt. 

vezérigazgatója tájékoztatta, hogy a Révnél a csatorna kitisztítása megtörtént, a Bogdányi 

utcánál ezután fog megtörténni. Elmondja, hogy több fontos intézkedésről is megállapodtak.  

 

Rácz Attila (DMRV Zrt. képviseletében): elmondja, hogy a csatorna-rendszer nagyon telített 

volt, nagyon sok vizet juttattak vissza a Dunába. A Rév utcánál történt egy beszakadás, ahol a 

vezetéket ki kellett kicserélni. Elmondja, hogy a közeljövőben melyik utcák csőrendszerét 

fogják kitisztítani. A regionális szennyvíz-átemelővel kapcsolatban beszámol arról, hogy ez a 

komoly beruházás már megkezdődött, a szivattyúk már az országban vannak, és a munkálatok 

is megkezdődnek ősszel. 

 

dr. Becker László (Swietelsky képviseletében): a projekt kivitelezésével kapcsolatban ad 

tájékoztatást. Elmondja, hogy a Révtől a yacht-kikötőig csak a mellvéd megerősítése történt 

eddig meg. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, mindenkinek 

megköszöni a megjelenését, és a közmeghallgatást bezárja.  
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K. m. f. 

 

                  

                  dr. Dietz Ferenc                                                     dr. Molnár Ildikó 

                    polgármester                                                           címzetes főjegyző 


